



香港公民代表會議
「六九動議」動議

香港公民代表會議（下稱本會）在二〇二四年六月九日以傳閱文件方式通過了以下動議：

2019年6月9日，為了反對港共政權強行推進修改《逃犯條例》，103萬香港人走上街頭，然而當時政府仍然無動於衷，計劃繼續於6月12日進行法案的二讀及三讀，令香港人醒覺沒有真正的民主制度將不會有真正的自由社會。5年以來，在失去自由社會的香港，民主大幅倒退，公民社會被強制瓦解，經濟及民生環境在無能的港共政權及其黨羽的管治下迅速惡化。本會將繼續承接香港公民的民意去連結各界香港人，並呼籲各界繼續同心協力，以不同方式對抗暴政，建設自由光輝香港。

香港公民代表會議

開埠一八四年

二〇二四年六月九日

Assembly of Citizens' Representatives, Hong Kong
Motion of "9 June Incident"

The Assembly of Citizens' Representatives, Hong Kong (hereinafter referred to as "the Assembly") adopted the following motion via circulated documents on 9th June, 2024:

On June 9, 2019, to oppose the Hong Kong SAR government's forced push to amend the Fugitive Offenders Ordinance, 1.03 million Hongkongers took to the streets. However, the government remained unresponsive and planned to proceed with the second and third readings of the bill on June 12. This awakened Hongkongers to the realization that without a true democratic system, a genuinely free society cannot exist. In the five years since then, freedom in Hong Kong has drastically declined, democracy has significantly regressed, civil society has been forcibly dismantled, and the economic and living conditions have rapidly deteriorated under the incompetent rule of the Hong Kong SAR government and its allies. Our assembly will continue to represent the will of Hong Kong citizens, connecting with

Hongkongers from all sectors, and calling on everyone to unite and resist tyranny in various ways to build a free and radiant Hong Kong.

Assembly of Citizens' Representatives, Hong Kong

Year 184 of the Founding of Hong Kong

On 9th June, 2024